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۲ هزار اظهارنامه علامت تجاری در 
استان یزد بررسی شد

یزد-سیماصادقی مقدم-  مدیرکل ثبت اسناد 
هزار   ۲ از  بیش  امسال  گفت:  یزد  املاک  و 
مالکیت  مرکز  در  تجاری  علامت  اظهارنامه 
معنوی این استان بررسی شد.    مهدی اقبال 
افزود: یکی از اقداماتی که کارآفرینان و فعالین 
و پس  مناسب  زمان  در  باید  استان  اقتصادی 
از گرفتن مستند و پروانه فعالیت انجام دهند 
درخواست ثبت علامت تجاری است. به گفته 
وی در برخی از موارد دیده شده است که برخی 
از افراد سودجو قبل از اینکه خود کارآفرینان و یا 
فعالین اقتصادی نسبت به ثبت علامت تجاری 
آنها  تجاری  علامت  دهند  انجام  اقدامی  خود 
را به ثبت رسانده اند که باعث بروز مشکلاتی 
برای آنها می شود. وی با بیان اینکه فرآیند ثبت 
علامت تجاری به آسانی در دسترس متقاضیان 
است ، افزود: متقاضیان می توانند با مراجعه به 
درگاه اینترنتی iripo.ssaa.ir اظهارنامه مربوطه 
را تکمیل نمایند که پس از پذیرش نهایی و ارسال 
آن مرکز مالکیت معنوی استان مطابق قوانین و 
قوانین مربوطه بررسی و پس از تائید در روزنامه 
آگهی ثبت علامت انتشار می یابد. مدیرکل ثبت 
اسناد و املاک یزد خاطرنشان کرد : علامت ثبت 
که صاحبان علامت  دارد  اعتبار  شده ۱۰ سال 
می بایست دقت نمایند و قبل از انقضاء مدت 
۱۰ ساله نسبت به تمدید آن اقدام کنند که این 
 . پذیر است  امکان  برای دفعات متعدد  اقدام 
وی یادآور شد: در برخی از موارد دیده شده که 
صاحبان علامت پس از گذشتن مدت اعتبار ۱۰ 
ساله نسبت به تمدید اعتبار اقدامی انجام نداده 
اند و علامت تجاری آنها توسط افراد سود جو 
به ثبت رسیده است که این موضوع برای امور 
تجاری و اقتصادی آنها مشکلات حقوقی بوجود 

آورده است.

برگزاری نشست روابط عمومی های 
شهرستان بهاباد

شورای  نشست  مقدم-  سیماصادقی   یزد- 
شهرستان  ادارات  عمومی های  روابط  هماهنگی 
بهاباد باحضورجمعی از مسئولین و کارشناسان 
محل  در  شهرستان  ادارات  عمومی های  روابط 
سالن اجتماعات فرمانداری برگزار شد. فرماندار 
شهرستان بهاباد در ابتدای این نشست ضمن 
تشکر از زحمات روابط عمومی ادارات و تبریک 
در  فرمانداری  عمومی  روابط  برتر  رتبه  کسب 
ارزیابی برنامه های هفته دولت، با اشاره به اینکه 
در عصر جدید جایگاه روابط عمومی بسیار مهم 
و اثرگذار است گفت: روابط عمومی دستگاه های 
اجرایی پل ارتباطی بین مردم و مسئولان هستند، 
وی افزود پاسخگویی مدیران به مطالبات مردم 
می شود.  متبلور  عمومی  روابط  فعالیت  در 
تیموری اظهار داشت: مدیران ادارات از طریق 
ماهیانه  صورت  به  عمومی ها  روابط  عملکرد 
ارزیابی خواهند شد.  معاون سیاسی امنیتی و 
اجتماعی فرماندار ضمن تشکر از زحمات روابط 
موقع  به  انعکاس  و  جهادتبیین  ها،  عمومی 
اقدامات و دستاورد های اداره، پاسخ به شبهات 
روابط  اصلی  وظایف  از  را  سازنده  انتقادات  و 
عمومی ها دانست و عنوان کرد؛ امسال انتخابات 
مهم دوازدهین دوره مجلس شورای اسلامی و 
ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری بر اساس 
۴رهنمود مقام معظم رهبری »سلامت، رقابت، 
امنیت و مشارکت« در یازدهم اسفندماه برگزار 
می گردد و انتظار داریم روابط عمومی ادارات از 
هم اکنون در جهت افزایش مشارکت مردم در 
این  در  و  نموده  ریزی  برنامه  انتخابات  صحنه 
راستا نقش خود را به خوبی ایفا نمایند. درپایان 
ازروابط عمومی های برترشهرستان وروابط عمومی 
فرمانداری که دراستان رتبه نخست را کسب کرده 

بود با اهدای لوح سپاس و هدایایی تجلیل شد.

اختصاص۱۵۰میلیارد ریال به 
پیاده روسازی معابر یزد 

یزد-سیما صادقی مقدم - شهردار منطقه سه 
پیاده  برای  ریال  میلیارد  اختصاص ۱۵۰  از  یزد 
روسازی معابرو بلوارهای این منطقه در سالجاری 
خبر داد و گفت: این میزان برای عملیات پیاده 
روسازی ۶ بلوار در حال اجراست. "مظاهر طیب 
" افزود: پیاده رو سازی در بلوارهای سعادت ، 
پروفسور حسابی ، امیر کبیر ، شهیدان انتظاری 
شهرداری  سه  منطقه  فهرج  منتظر  و  ،جوان 
در حال اجراست. طیبی اظهار کرد: همچنین 
استانداردهای  با  معلولان  برای  سازی  مناسب 
لازم در نظر گرفته می شود که بتوانند به سهولت 

در شهر رفت و آمد کنند

تقدیر از عملکرد و اقدامات مدیر 
روابط عمومی و آموزش همگانی 
آبفا شیراز در تابستان سال جاری

و  بین الملل  امور  عمومی،  روابط  مدیرکل 
کشور  آبفا  مهندسی  شرکت  مردمی  ارتباطات 
اقدامات مدیر  و  از عملکرد  تقدیر  لوح  اهدا  با 
روابط عمومی و آموزش همگانی آبفا شیراز در 
تابستان سال جاری قدردانی کرد.علیرضا اقبال، 
مشاور مدیرعامل و مدیرکل روابط عمومی، امور 
بین الملل و ارتباطات مردمی شرکت مهندسی 
آب و فاضلاب کشور در نشستی که با حضور 
تهران  روابط عمومی سراسر کشور در  مدیران 
عملکرد،  از  تقدیری  لوح  اهدای  با  شد  برگزار 
اقدامات و مدیریت محمد امین آبادیان، مدیر 
روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب شیراز در 
تابستان سال جاری و گذر از تنش آبی فصل 
گرم تجلیل کرد.در متن لوح تقدیر آمده است: 
اینک که در پرتو عنایت باری تعالی و در سایه 
و  جنابعالی  شبانه روزی  مساعی  و  کوشش 
شرکت  آن  عمومی  روابط  خدوم  همکاران 
توانسته ایم مقطع اوج مصرف آب در تابستان را 
با موفقیت در تأمین آب شرب مشترکان سپری 
کنیم، بر خود لازم می دانم به  پاس تلاش های 
جهاد گونه و خستگی ناپذیر شما مراتب قدردانی 

و تشکر خود را ابراز دارم.

مراسم بزرگداشت شاعر دفاع 
مقدس قیصر امین پور در گتوند 

برگزار شد

اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل  حضور  با 
خوزستان مراسم بزرگداشت شاعر دفاع مقدس 
مراسم  شد.  برگزار  گتوند  در  پور  امین  قیصر 
قیصر  عروج  سالروز  شانزدهمین  بزرگداشت 
امین پور با حضور مسئولان استان و شهرستان، 
اهالی فرهنگ و هنر و مردم فرهنگ  شاعران، 
دوست خوزستان و گتوند در تالار اجتماعات اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان گتوند برگزار 
گردید. مجید منادی، مدیر کل فرهنگ و ارشاد 
کرد:  اظهار  مراسم  این  در  خوزستان،  اسلامی 
شعر جزء ادب و فرهنگ اصیل ما و دارای اهمیت 
بالایی است، یکی از برنامه های ما در خوزستان 
با توجه به ظرفیت و استعداد بالای خوزستان در 
زمینه شعر، این است که این برنامه ها و محافل 
شعرخوانی محدود به مناسبت ها نباشد، بلکه به 
صورت هفتگی برگزار شود. وی ادامه داد: خداوند 
این ارزش، افتخار و استعداد را در اختیار ما قرار 
داده است، که از میان تمام ملتها حافظ، سعدی 
و فردوسی را در میان ما قرار داده است. منادی 
عنوان کرد: امروز در خوزستان هر شهری با هر 
گویش و زبانی و همینطور شعر و ادب فارسی 
مراجعه  وقتی  است،  فرهنگ  و  ادب  مادر  که 
دوره معاصر،  در  بینیم  را می  بزرگانی  میکنیم 
چه کسانی که در گذشته اند و چه کسانی که 
سایه  آنها  بر  معاصرت  و حجاب  دارند  حضور 
افکنده است. وی افزود:  امیدوارم با این برنامه 
های محفلی، گرامیداشت، هفتگی و ماهانه ای 
که داریم، بتوانیم این فاصله ای که بین فرزندان، 
نوجوانان و دانش آموزان ما ممکن است ایجاد 
شده باشد با آن میراث معنوی و فرهنگی مهم 
که با هویت و فرهنگ ما در آمیخته آن را تکمیل 
نماییم ، فاصله ما از شعر، ادب و فرهنگ مان 
زیبنده نیست. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان خاطر نشان کرد: یکی از برجستگی ها 
و ویژگی های دکتر قیصر امین پور که امروز تا 
این حد به آن افتخار میکنیم، حضور در دانشگاه 
خوزستان  استان  در  بود،  او  پروری  شاگرد  و 
بعضی از شعرای بزرگ هستند که افتخارشان این 
است که یک مراوده ادبی با دکتر قیصر امین پور 
داشته اند. برنامه های جانبی این مراسم برگزاری 
نمایشگاه عکس، خوشنویسی، سیاه قلم و توسط 
انجمن های فرهنگی و هنری اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامی شهرستان گتوند و رونمایی از کتاب به 

نویسندگی فرهاد منجزی ویسی بود.

مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور به 
فولاد  از  سازمان  این  کارشناسان  از  جمعی  همراه 
مبارکه بازدید می کرد، در مصاحبه با خبرنگار فولاد 
گفت: آنچه که در بازدید از مجموعه فولاد مبارکه 
مشاهده کردم همگی در راستای فرمایشات مقام 
بر  اخیر  سال  چند  طی  که  است  رهبری  معظم 
حمایت از تولید، اشتغال آفرینی و رشد و توسعه 

تاکید فرموده اند.
 مدیریت ایرانی که به نحو احسن در مجموعه فولاد 
مبارکه بکار گرفته شده برای نظام مقدس جمهوری 

اسلامی ایران مایه افتخار است
فولاد  که  خوبی  مدیریت  افزود:  بابازاده  سعید 
مبارکه در این کارخانه معظم ایجاد کرده است نمونه 
بارزی است از فکر، تلاش و مدیریت ایرانی که به 
نحو احسن در این مجموعه بکار گرفته شده و برای 
افتخار  مایه  ایران  اسلامی  نظام مقدس جمهوری 
است کارکنان فولاد مبارکه نشان داده اند با همین 
منابع داخلی می توان بهترین خروجی و بهترین ثمره 

را برای کشور به بار آورد.
فولاد مبارکه در زمینه تولید ناخالص ملی و اشتغال 

آفرینی نیز نقش ارزنده ای ایفا کرده است
وی با تأکید بر این که فولاد مبارکه در زمینه تولید 
ناخالص ملی و اشتغال آفرینی نیز نقش ارزنده ای 
ایفا کرده است، ادامه داد: طرح های توسعه فولاد 
این  گرم شماره ۲  نورد  و  نیروگاه  از جمله  مبارکه 
و  رشد  موجبات  فعالیت ها  سایر  کنار  در  شرکت 
شکوفایی هرچه بیشتر این کارخانه بزرگ و صنعت 

کشور را فراهم آورده است.
حضور امروز ما در فولاد مبارکه نیز در راستای 

جامه عمل پوشاندن به همین تأکیدها و حمایت 
حداکثری از فولاد مبارکه است

کشور  کل  بازرسی  سازمان  ویژه  دفتر  مدیرکل 
خاطرنشان کرد: آنچه که در فرمایشات مقام معظم 
سوی  از  همچنین  و  قضاییه  قوه  ریاست  رهبری، 
ریاست سازمان بازرسی کل کشور بر آن تأکید شده، 
راهبرد حمایت از تولید و صنعتگران است و حضور 
امروز ما در فولاد مبارکه نیز در راستای جامه عمل 
پوشاندن به همین تأکیدها و حمایت حداکثری از 

فولاد مبارکه است. 
مصمم هستیم مشکلات احتمالی در روند تولید و 
اجرای طرح های توسعه فولاد مبارکه را برطرف کنیم

کل  بازرسی  سازمان  به عنوان  کرد:  تأکید  وی 
کشور مصمم هستیم که اگر در روند تولید و اجرای 
طرح های توسعه این شرکت احتمالاً مشکلی وجود 
ایجاد  مانع  ارگان ها  سایر  از سوی  یا  باشد  داشته 
شده است، با تهیه گزارش های آسیب شناسی و با 

حمایت هایی که از فولاد مبارکه انجام خواهیم داد 
این موانع را برطرف کنیم تا همچنان شاهد رشد و 
شکوفایی هرچه بیشتر در این مجموعه بزرگ تولیدی 

کشور باشیم.
امیدواریم مدیریت جهادی و عالی فولاد مبارکه 

در سایر شرکت ها و سازمان های کشور نیز       
گسترش یابد

خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  بابازاده 
خاطرنشان کرد: فعالیت های فولاد مبارکه در زمینه 
محیط زیست، استفاده بهینه از پساب های صنعتی 
و  اجتماعی  مسئولیت های  به  عمل  شهری،  و 
همچنین در زمینه خودکفایی و بومی سازی بسیاری 
برق  تأمین  به منظور  نیروگاه  احداث  تجهیزات،  از 
موردنیاز شرکت و به طورکلی اقداماتی که این شرکت، 
کشور را به سمت خودکفایی سوق داده است همگی 
جای تقدیر دارد و امیدواریم مدیریت جهادی و عالی 

فولاد مبارکه در سایر شرکت ها و سازمان های کشور 
نیز گسترش یابد.  وی گفت: مقام معظم رهبری 
همواره در فرمایشات خود بر اهمیت مدیریت جهادی 
و تحول خواه و مدیرانی که پیگیر مسائل و امور در 
موضوعی  فرموده اند،  تأکید  هستند،  نوآوری  حوزه 
که به خوبی در فولاد مبارکه دیده می شود.مدیرکل 
دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور پس از بازدید 
از جریان روند احداث نورد گرم ۲ فولاد مبارکه گفت: 
امیدواریم هرچه زودتر این پروژه عظیم نیز تکمیل 
و به بهره برداری برسد و نیازهای کشور در ورق های 

فولادی به طور کامل در این مجموعه تولید شود.
فولاد مبارکه در شرایط تحریم، شکوفایی هرچه 
بیشتر صنعت کشور را پایه گذاری کرده است

فولاد  از  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  وی 
مبارکه به عنوان افتخار ملی نام برد و عنوان کرد: 
همچنان که نبی مکرم اسلام بر دست کارگران بوسه 

زده است ما نیز به نیابت از تمامی همکاران خود در 
سازمان بازرسی کل کشور دست تک تک کارکنان این 
مجموعه را می بوسیم مجموعه ای که واقعاً در شرایط 
تحریم ها، شکوفایی هرچه بیشتر صنعت کشور را 

پایه گذاری کرده است.
فولاد مبارکه مصداق بارز حدیث نبوی »خیَرُ الناّسِ 

منَ نفَعََ الناّس« است
بارز  مصداق  مبارکه  فولاد  کرد:  تصریح  بابازاده 
حدیث نبوی »خیَرُ الناّسِ منَ نفَعََ الناّس« است. این 
موضوع را فولاد مبارکه با خدماتی که به جامعه ارائه 
کرده و می کند، به منصه ظهور گذاشته شده است.

مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور در 
بخش پایانی سخنان خود گفت در این فرصت به 
همه کارکنان فولاد مبارکه خداقوت می گویم و برای 
این عزیزان و خانواده های محترمشان آرزوی سلامتی 

و توفیق دارم.

مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور: 

آنچه مشاهده كردم همگی در راستای فرمایشات رهبری است
مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور در بازدید از فولاد مبارکه گفت: آنچه که در بازدید از مجموعه فولاد مبارکه مشاهده کردم همگی 

در راستای فرمایشات مقام معظم رهبری است که طی چند سال اخیر بر حمایت از تولید، اشتغال آفرینی و رشد و توسعه تاکید فرموده اند. 

 طرح های 
توسعه فولاد 

مبارکه از 
جمله نیروگاه 

و  نورد گرم 
شماره 2 این 

شرکت در کنار 
سایر فعالیت ها 
موجبات رشد 

و شکوفایی 
هرچه بیشتر 
این کارخانه 

بزرگ و صنعت 
کشور را فراهم 

آورده است

شهردار کرج گفت: متاسفانه توجه به وضعیت ایمنی ساختمان های پرتراکم زمانی که حوادثی همچون 
پلاسکو و متروپل خسارت های جانی و مالی گسترده ای را به بار می آورند، در کانون توجهات قرار می گیرند 
حال آنکه متولیان امر پیش از وقوع بحران باید به پایش ایمنی این بناها بپردازند. مهرداد کیانی با بیان اینکه 
کلانشهرهای کشور در تب برج سازی و بلندمرتبه سازی می سوزند و با توجه به استعداد ایران در وقوع 
بلایای طبیعی و محتمل بودن حوادثی همچون آتش سوزی، ریزش، خرابی آسانسور و… توجه به پایش 
ایمنی آنها بسیار حیاتی  است، اظهار کرد: متولیان امر در جهت کنترل رعایت استانداردها و اصول ایمنی 
و HSE و آیین نامه های مصوب در روند احداث و بهره برداری از ساختمان های عظیم الجثه باید جدیت 
لازم را داشته باشند، چرا که ما درباره ایمنی جان انسان ها سخن می گوییم. وی ادامه داد: تراکم جمعیت 
انسانی در برج ها و مجتمع های سطح شهر اهمیت مضاعف پایش مستمر ایمنی این بناها را گوشزد می 

نماید لذا سازمان آتش نشانی کرج باید به فوریت و با همکاری سایر نهادها “شناسنامه ایمنی” ساختمان 
های پرتراکم را تهیه نموده و آنها را ستاره )و درجه( بندی نمایند تا در صورت عدم توجه به مباحث ایمنی، 
پروسه قانونی الزام مالکین به تامین زیرساخت های ایمنی طی شود  و در نهایت، اجبار به تخلیه )یا حتی 
تخریب و بازسازی( آنها نیز می تواند گزینه ای پیشگیرانه قلمداد شود. به گفته این مسئول، گرچه بنا نداریم 
تا در شهروندان و ساکنین و مراجعین بناهای پرتراکم که حتی می تواند مدارس و مساجد و حسینیه های 
ما را نیز در برگیرد، ایجاد نگرانی نماییم اما چنانچه وضعیت ایمنی بنایی در مرز بحران و هشدار قرار دارد، 
اطلاع رسانی آن به ساکنین با نصب اطلاعیه در مقابل ساختمان ضرورت دارد؛ چرا که تاوان و بهای فقدان 
امکانات و تجهیزات ایمنی یا فرسودگی و ضعف استحکام را در صورت وقوع انواع بلایا و حوادث در درجه 

نخست باید بهره برداران و ساکنین بپردازند لذا تذکر و تلنگر به آنها امری بدیهی است.

آتش نشانی وضعیت ایمنی برج ها و ساختمان های پرتراکم سطح شهر کرج را ستاره بندی کند

آذربایجان شرقی قطب تولید گردو در کشور
صادرات گردوی آذربایجان شرقی به کشورهای حوزه خلیج فارس، آسیای میانه و روسیه

آذربایجان شرقی - فلاح: محمدباقر بی پروا مدیر امور باغبانی سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی از برداشت محصول گردو از 
باغات این استان خبر داد. 

محمدباقر بی پروا با اعلام این خبر اظهار کرد: سطح زیرکشت و تولید گردو در سطح  باغات بارور ۱۵ هزار و ۲۰۵ هکتار  و 
سطح باغات غیر بارور ۵۳۳ هکتار است. 

مدیر امور باغبانی سازمان جهاد کشاورزی استان آذربایجان شرقی با بیان اینکه آذربایجان شرقی با ۱۰ درصد تولید گردوی 
کشور رتبه دوم تولید گردوی کشور را بعد از استان همدان به خود اختصاص داده است، ادامه داد: بر اساس برآوردهای اولیه 
صورت پذیرفته میزان تولید گردو در سال جاری بیش از ۴۵ هزار تن می شد که در اثر سرمازدگی در اکثر شهرستانها حدود ۲۲ 

هزار تن از محصول گردو از بین رفته است.
به گفته وی، میزان تولید گردو در سال جاری ۲۳ هزار تن بوده و متوسط عملکرد در هکتار ۳ تن است. 

مدیر امور باغبانی سازمان جهاد کشاورزی استان آذربایجان شرقی اضافه کرد: حدود ۸۰ درصد تولید معادل ۱۸ هزار و ۵۰۰ تن بصورت 
تازه خوری و بیست درصد بقیه معادل ۴ هزار و ۵۰۰ تن در صنایع غذایی مصرف می شود.

بی پروا افزود: صادرات این محصول غالبا به صورت مغز گردو به استانهای همجوار، کشورهای حوزه خلیج فارس، آسیای میانه و روسیه صورت می گیرد. 
وی گفت: ارقام بومی گردو ۹۶ درصد سطح زیرکشت باغات استان را تشکیل می دهد و چهار درصد ارقام اصلاح شده از قبیل چندلر، فرنور، فرنت، فرانکت، 

هاوارد و ارقام نخبه محلی است. 
بی پروا با بیان اینکه استان آذربایجان شرقی از مجموع بیش از ۱۴۰ هزار هکتار از باغات کشور حدود ۱۲ درصد سطح زیرکشت باغات گردو را داراست، ادامه 
داد: بیشترین سطح زیرکشت گردو در شهرهای عجب شیر به میزان ۳ هزار و ۲۶۴ هکتار، مراغه به میزان ۲ هزار و ۳۰۶ هکتار، اسکو به میزان یک هزار و ۷۸۸ 

هکتار و آذرشهر یک هزار و ۲۶۰ هکتار است که این شهرها به ترتیب در رتبه های اول تا چهارم قرار دارند.
مدیر امور باغبانی سازمان جهاد کشاورزی استان آذربایجان شرقی با بیان اینکه شهرستانهای عجب شیر، آذرشهر، اسکو و مراغه از قطب های مهم تولید گردو 
و فرآورده های آن در استان آذربایجان شرقی است، بیان کرد: سرشاخه کاری درختان گردو با ارقام برتر اصلاح شده و نخبه محلی با هدف افزایش عملکرد در 
واحد سطح و کنترل شیوع آفت کرم خراط در حال حاضر در سطح استان بیش از ۵۰۰  هکتار انجام یافته است که با استقبال باغداران استان روبرو شده و در 

حال افزایش است.

وضعیت به نسبت خوب سدهای البرز
صرفه جویی فراموش نشود

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز اعلام کرد: به رغم تنش آبی تابستان و آثار خشکسالی ها، اکنون وضعیت آبی ۲ سد 
کرج و طالقان تا حدودی خوب است. داود نجفیان افزود: از مخزن ۱۸۰ میلیون مرمکعبی سد کرج اکنون ۹۰ میلیون متر مکعب 
آن آب است که به نسبت مدت مشابه سال قبل ۴۰ درصد افزایش ذخیره دارد. وی ادامه داد : همچنین از حجم حدود ۴۲۰ 
میلیون متر مکعبی ظرفیت سدطالقان، ۲۰۰ میلیون متر مکعب آن آب است که نسبت به مدت مشابه سال قبل هفت درصد 
افزایش نشان می دهد. مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز با اشاره به بارش های فصل پاییز گفت : این بارش ها تاحدودی 
به کمک سدهای البرز آمد و امیدواریم با استمرار بارش ها بتوانیم ذخیره سازی خوبی برای ماه های آینده داشته باشیم.اکنون 

تاحدودی ورودی آب رودخانه ها در بالادست سدهای کرج و طالقان بیشتر شده است .
نجفیان گفت : اجرای برنامه های مدیریت آب در پایین دست سدها موجب شد تا بتوانیم امسال با وجود تنش آبی از ذخایر 
آبی استان به خوبی صیانت شود. مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز در عین حال تاکید کرد که مردم باید صرفه جویی را فراموش 
نکنند چرا که آثار خشکسالی ها به این زودی ها از بین نمی رود و منابع آب زیر زمینی استان فقیر شده است. وی ادامه داد: تاکنون حجم 
زیادی آب از سفره های زیر زمینی استان البرز برداشت شده و ما به این سفره ها بدهکار شده ایم ، بنابراین باید برای تقویت آنها تلاش کنیم. مدیرعامل شرکت 
آب منطقه ای البرز گفت : اکنون عملیات احداث تعدادی طرح تغذیه مصنوعی آبخوانها در دشت های البرز در دست اقدام است تا بتوان این منابع را نجات 
داد. وی یادآور شد: سرانه های مصرف آب در بخش های کشاورزی،  شرب و صنعتی استان البرز بالا است بنابراین باید با مشارکت مردم و بخش های مختلف 
به مدیریت مصرف آب روی آورد. مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز تاکید کرد: طرح تامین آب صنایع از محل بازچرخانی پساب ها در دست اقدام قرار دارد 
و باید این بخش را به سمت آبهای بازچرخانی شده هدایت کرد. نجفیان گفت : تا کنون ۱۲ نشست تخصصی با موضوع بازچرخانی پساب ها برای صنایع استان 
البرز برگزار شده وباید صنایع را به سمت بهره گیری از ظرفیت های پسابی مجاب کرد. مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز گفت : اکنون طرح ها و پروژه های 

بزرگی برای تامین پایدار آب استان در دست اقدام داریم که امسال میزان اعتبارات تخصیصی آنها افزون بر ۱۰ هزار میلیارد ریال است.
وی با بیان اینکه فعالیت های انجام گرفته طی ۲ سال اخیر البرز در زمینه آبرسانی با ۲۰ سال پیش از آنها برابری می کند ، افزود: در غرب استان البرز شبکه 
آبرسانی سه شهرستان ساوجبلاغ ، نظرآباد و اشتهارد را در دست اقدام داریم . نجفیان ادامه داد: اکنون طرح انتقال آب از تصفیه خانه شهر جدید مهستان به 
نظرآباد و اشتهارد مراحل تکمیلی را می گذارند. وی ادامه داد: در شرق استان ۲ پروژه انتقال آب از رودخانه کرج به تصفیه خانه های شماره ۲ و سه کرج در 

دست اقدام است و این طرح ها ۴۵ میلیون متر مکعب به ظرفیت آبی کرج می افزایند.

رئیس کل دادگستری استان البرز با اعلام اجرای عملیات مقابله 
با تغییر کاربری اراضی زراعی و باغی در حوزه قضایی چهارباغ به 
اقدام ۱۰۰ ویلای  این  وسعت ۳۲۰ هکتار در یک روز، گفت: در 
غیرمجاز در حال احداث تخریب شد. حسین فاضلی هریکندی 
در تشریح عملیات مقابله با تغییر کاربری که  با حضور وی در 
روستاهای »رمنده« و »کهریزک« حوزه قضایی چهارباغ آغاز شد 
گفت: در اجرای »قانون حفظ کاربری اراضی زراعی و باغ ها«، با 
گزارش و تقاضای سازمان جهاد کشاورزی استان البرز و دستور 
مشارکت  و  همکاری  با  و  چهارباغ  شهرستان  قضایی  مقامات 
دستگاههای خدمات رسان و فراجای استان البرز، روز جاری در یک 

اقدام هماهنگ از تغییرکاربری ۳۲۰ هکتار از اراضی زراعی و باغ 
های شهرستان چهارباغ به ارزش ۱۶ هزار میلیارد تومان جلوگیری 
به عمل آمد. رئیس کل دادگستری استان البرز به تاکیدات رئیس 
قوه قضائیه در زمینه مقابله با تغییر کاربری ها و ساخت و سازهای 
غیرمجاز در نشست های مختلف اشاره کرد و متذکر شد: با توجه 
به تاکیدات رئیس قوه قضائیه مبنی بر جلوگیری از تغییر کاربری ها 
و مقابله با آن در مراحل اولیه ساخت و سازهای غیرمجاز که جنبه 
پیشگیرانه دارد، اقدام امروز نیز عمدتا در قالب جلوگیری از احداث 

بنا در حین یا پیش از ساخت و ساز بوده است.
وی اضافه کرد: امروز حدود ۱۰۰ ویلای در حال ساخت که غالبا 
در مراحل اولیه احداث بودند و سازندگان آن نیز علیرغم ممنوعیت 
ساز  و  حال ساخت  در  کشاورزی  های جهاد  اخطاریه  و  قانونی 
غیرمجاز بودند عملیات تخریب انجام و ۴۰۰ مورد هم تفکیک، قطعه 
بندی و دیوارکشی اراضی کشاورزی به منظور شروع به ساخت و 
ساز غیرمجاز اعمال قانون شد. رئیس شورای حفظ حقوق بیت 
المال در امور اراضی و منابع طبیعی استان البرز با یادآوری اینکه 
هرگونه تغییرکاربری اراضی زراعی و باغ ها بدون اخذ مجوز از مراجع 
قانونی و دارای صلاحیت، مطابق قانون حفظ کاربری اراضی زراعی 
و باغ ها، ممنوع و جرم است متذکر شد: در صورت تغییرکاربری 
و یا احداث بنا و مستحدثات، علاوه بر قلع و قمع این ساخت و 
سازها، برای مسببین حسب مورد مجازات هایی از قبیل جزای نقدی 
و حبس در قانون پیش بینی شده و احکام متعددی نیز در محاکم 

استان صادر و اجرایی شده و یا در حال اجرا است.
وی با اشاره به اینکه با ایجاد »قرارگاه صیانت از بیت المال و 
های  ماموریت  از  یکی  که  البرز«  استان  کابری  تغییر  با  مقابله 
چهارگانه آن مقابله با تغییر کاربری اراضی زراعی است اقدامات 
مقابله ای در استان شدت گرفته است، بیان کرد: در راستای اجرای 
دستورات رئیس قوه قضائیه مبنی بر ادامه روند مقابله با تغییر 
کاربری غیرمجاز اراضی زراعی و باغ ها در سال جاری که یکی از 
مصوبات سفر فروردین ماه سال جاری وی به استان البرز هم بود از 
ابتدای سال تا پایان مهرماه، با اقدامات قرارگاه صیانت از بیت المال 
و مقابله با تغییرکاربری استان البرز از تغییرکاربری چهار هزار و ۳۳ 
قطعه از اراضی زراعی و باغ های استان البرز به مساحت بالغ بر 

۶هزار و ۲۰۰ هکتار جلوگیری شده است.
رئیس کل دادگستری استان البرز با تاکید بر اینکه حفظ منابع 
طبیعی، باغات و اراضی زراعی برای نسل های آینده از چندین جنبه 
حائز اهمیت است، گفت: بر اساس برآوردهای جهانی کشورمان در 
معرض خطر فوری کمبود آب قرار دارد و فرونشست زمین، کاهش 
سطح آب سفره های زیر زمینی، هدرفت منابع آبی در چاه های 
غیرمجاز و استخرهای تفریحی ویلاها، از بین رفتن اراضی کشاورزی 
و فضای سبز و جایگزینی آن با بناهای ساختمانی تنها بخشی از 
خسارات ملموس و زیانبار تغییر کاربری های غیرمجاز است که در 
صورت عدم مقابله جدی، می تواند استان را با مخاطرات جدی روبه 

رو کرده و جابجایی جمعیتی را ناگزیر سازد.

تخریب ۱۰۰ ویلای غیرمجاز در البرز


